
نقشجهاندیگریدرنصفجهان
شهردار اصفهان از احداث بزرگ ترین میدان در شهر خبر داد:

شــهردار اصفهان از احــداث بزرگ ترین 
میدان در منطقه پنج خبر داد و گفت: به 
زودی به جزئیات طرح این پروژه اشــاره 
خواهیم کرد. قدرت اله نوروزی در حاشیه 
جلسه بررسی روند پیشــرفت پروژه های 
عمرانی شهر اظهار کرد: جلسات عمرانی 
هر ۱۵ روز یک بار چهارشــنبه ها با حضور 
مســئولان، مدیران پروژه ها و پیمانکاران 
تشکیل می شــود که برگزاری این برنامه 
نتایج خوبی به همــراه دارد. وی افزود: در 
جلســه اخیر مباحث متعــددی مطرح و 
گزارشی از پروژه پل آفتاب ارائه و مقرر شد 
طرح های مربوط به معماری، زیباسازی و 
نورپردازی همچنین فضای سبز لوپ های 
احداث شده آن در نخستین فرصت انجام 

شود. شــهردار اصفهان از پیشرفت ۵۹.۴ 
درصدی پروژه مجموعه پل های ســردار 
شهید سپهبد قاسم ســلیمانی خبر داد و 
تصریح کرد: طرح معمــاری و المان های 
این پروژه همچنین نصب نمادی از سردار 
شهید سلیمانی از دیگر مواردی بود که در 
جلسه مورد بحث و بررســی قرار گرفت. 
نوروزی با اشاره به بررسی پروژه های منطقه 
پنج گفت: موضوع مهم جلســه اخیر در 
ارتباط با پروژه های منطقه پنج شهرداری 
بود که در این رابطه موضوعاتی مطرح شد.

 احداث پارک ۲۲ هکتاری در 
منطقه پنج

وی با بیــان اینکه امکان احــداث پارک 
۲۲ هکتــاری در منطقه پنج شــهرداری 

بررسی و قرار شــد مراحل اداری آن طی 
شود، افزود: در این منطقه موضوع احداث 
بزرگ ترین میدان جهان مطرح است و در 
آینده به جزئیات طرح این پروژه اشــاره 
خواهیم کرد. وی با بیان اینکه در این جلسه 
در ارتباط با ســاماندهی چهارباغ عباسی 
تصمیمات خوبی گرفته شد، تصریح کرد: 
برای سنگفرش ادامه چهارباغ عباسی در 
میدان امام حسین )ع( تا اتصال به خیابان 
سپه زمان بندی لازم انجام شد. نوروزی از 
نصب تلویزیون بزرگ شهری در میدان امام 
حسین )ع( برای انعکاس اخبار و اطلاعات 
شهر به عابران پیاده خبر داد و اظهار کرد: 
در این جلسه قرار شد برای مکان یابی آن 
در اولین فرصت بررســی لازم در کمیته 

مربوطه انجام شــود. وی گفت: قرار شد 
سریعاً کمیته ای به چهارباغ مراجعه و وضع 

نور پیاده روی میانی آن را بررسی کنند.
 ســاماندهی مســیرهای 
دسترسی به چهارباغ عباسی

شــهردار اصفهان با اشــاره به ساماندهی 
مســیرهای دسترســی بــه چهاربــاغ 
عباســی، تصریح کرد: در ارتباط با چند 
کوچه ای که برای دسترســی به چهارباغ 

دچار مشکل شــده بود، تصمیم گیری و 
مقرر شــد بودجه مورد نیاز تأمین اعتبار 
شــود. وی با اشــاره به مســیر دوچرخه 
ایجاد شــده در خیابان عباس آباد، گفت: 
نارضایتی ساکنان و شهروندان در ارتباط 
با ایجاد این مســیر باید مورد بررســی، 
نظرســنجی و تحلیل علمی درست قرار 
 گیــرد و به نتایــج حاصل از بررســی ها 

عمل شود. 

 توضیحات علوم پزشکی در خصوص
 مرگ کارن

نوزاددارایسهناهنجاری
مادرزادیبودهاست

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: 
۹.۵ در صــد از افراد مبتــلا به کرونــا در اصفهان 
جان باختنــد. بهروز کلیدری اظهــار کرد: در حال 
حاضر روزانه بیــن ۵۰ تا ۷۰ بیمار مبتــلا به کرونا 
در بیمارستان های ریفرال بســتری می شوند و در 
حال حاضر ۴۲۶ بیمار مبتلا نیز بســتری هستند. 
وی با بیان اینکــه روزانه بین ۳۰۰ تــا ۴۰۰ بیمار 
مبتلا به کرونا در اصفهان شناسایی می شود، گفت: 
در روزهای اوج کرونا این تعداد بــه ۱۴۰۰ نفر هم 
رسیدکلیدری با بیان اینکه تعداد تخت های بستری 
بیماران مبتلا به کرونا در استان اصفهان کاهش یافته 
است، افزود: باید شــرایط برای فعالیت عادی مراکز 
درمانی حاکم می شــد و از دو هفته گذشــته انجام 
اعمال جراحی آغاز شده است. وی گفت: پیش بینی 
می شود شرایط با ثبات را تا پایان تابستان خواهیم 
داشت، اما احتمالاً در پاییز شرایط ویژه ای را با توجه 

به شیوع آنفلوآنزا و کرونا خواهیم داشت.
توضیحات علوم پزشکی در خصوص   

مرگ نوه یکی از اعضای شورای شهر
وی در خصوص مرگ »کارن« نــوه یکی از اعضای 
شورای شــهر و انتقاد وی در خصوص روند درمان 
این نوزاد و ویزیت این بیمار به صورت مجازی توسط 
پزشک گفت: چیزی به نام ویزیت مجازی نداریم، اما 
امکان بررسی مدارک بیمار توسط پزشک در فضای 
مجازی وجود دارد و این امر در کشور و حتی جهان 
نیز مرسوم اســت. کلیدری با بیان اینکه ادعای این 
عضو شورای شهر در خصوص حضور نیافتن پزشک 
متخصص و حضور دانشــجویان علوم پزشکی برای 
درمان این بیمار را نمی پذیریم، اظهار کرد: باید توجه 
داشت که ورود دانشجویان پزشکی در بحران کرونا 
به بیمارستان ها ممنوع بوده اســت. وی با تاکید بر 
اینکه ۱۵ متخصص این بیمار را ویزیت کرده اند، ادامه 
داد: شاید به لحاظ محرمانگی اطلاعات پرونده بیمار 
صحیح نباشد که در این خصوص صحبت کنیم، اما 
با توجه به درج مطالبی در این خصوص در رسانه ها 
و فضای مجازی تنها به این نکته بســنده می کنم 
که این نوزاد دارای ســه ناهنجاری مادرزادی بوده 
است. معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
در خصوص بخشــی از اظهارات کوروش محمدی، 
عضو شورای شــهر در خصوص رسیدگی نکردن به 
نوزاد ۴۵ روزه در هنگام ارجاع به بیمارستان از نیمه 
شــب تا صبح روز بعد گفت: این بیمار نیمه شب به 
بیمارستان ارجاع شــد و تا ساعت چهار بامداد همه 

اقدامات تشخیصی برای وی انجام شده است.
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مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره(  
استان اصفهان خبر داد:

حمایتکمیتهامداداصفهان
از9۷۲طرحصنایعدستی

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( استان 
اصفهان با اشــاره به بیســتم خردادمــاه، روز 
ملی صنایع دستی، گفت: در ســال ۹۸ بیش 
از ۹ میلیــارد و ۵۸ میلیون تومان تســهیلات 
قرض الحســنه برای حمایت از راه اندازی ۹۷۲ 
کارگاه و طرح تولیدی صنایع دستی توسط این 

نهاد به مددجویان اصفهانی پرداخت شد.
کریــم زارع ســهم صنایع دســتی از مجموع 
طرح های اشتغال ایجاد شده با حمایت کمیته 
امداد اصفهــان در ســال ۹۸ را نزدیک به ۱۵ 
درصد اعلام کرد و گفت: استان اصفهان یکی 
از قطب های مهم صنایع دســتی کشور است 
و امیدوار هســتیم با بهبود شرایط اقتصادی و 
رونق بازار صنایع دستی و ترویج و توسعه صنعت 
توریسم، شــاهد افزایش قابل توجه این سهم 

باشیم.
وی ارائه آموزش اصولــی و مفید به متقاضیان 
فعالیت در صنایع دستی به ویژه مددجویان تحت 
حمایت کمیته امداد را از الزامات فعالیت در این 
عرصه عنوان کرد و افزود: در سال گذشته هزار 
و ۹۵ مددجوی تحت حمایت این نهاد با معرفی 
به مراکز فنی حرفه ای و آموزشگاه های آزاد در 

دوره های آموزش صنایع دستی شرکت کردند.
زارع با بیان این که بازاریابی و فروش محصولات 
در بازار رقابتی صنایع دستی یکی از مشکلات 
رایج مددجویان مجری طرح های اشتغال کمیته 
امداد است، عنوان کرد: در سال گذشته ۳۰ نفر 
از مجریان طرح های صنایع دستی کمیته امداد 
استان در دوره های تخصصی و حرفه ای بازاریابی 
و فروش محصولات صنایع دستی شرکت کردند.

صنایع دستی

هوای اصفهان گرم تر می شود آوردن مربی خارجی مقرون به صرفه نیستنماز جمعه این هفته در مصلی اصفهان اقامه می شود
کارشناس پیش بینی اداره کل هواشناسی استان اصفهان از افزایش محسوس دمای هوا 
در اکثر مناطق استان خبرداد. فاطمه زهرا سیدان اظهارکرد: نقشه های هواشناسی بیانگر 
ناپایداری های ضعیفی بر روی استان است. براین اساس در اکثرمناطق استان، آسمان به 
صورت صاف درساعات بعدازظهر و عصر افزایش ابر، گاهی وزش باد نسبتاً شدید پیش بینی 
می شود. وی افزود: ازروزشنبه تا اواسط هفته آینده دمای هوا افزایش محسوسی در اکثر 
مناطق استان خواهد داشت. سیدان در مورد پیش بینی دمای استان، گفت: بیشینه دما طی 

۲۴ ساعت آینده در اکثر مناطق استان یک تا دو درجه سانتی گراد افزایش خواهد داشت.

مسئول شورای سیاست گذاری ائمه جمعه استان اصفهان گفت: نمازعبادی سیاسی این 
هفته اصفهان در مصلی اصفهان اقامه خواهد شد. حجت الاسلام و المسلمین محمدرضا 
صالحیان در خصوص وضعیت برگزاری نماز جمعه این هفته در استان اصفهان، اظهار 
کرد: نمازجمعه این هفته دراستان اصفهان در تمام شهرهای استان به جز فریدون شهر 
برگزار می شود. وی با بیان اینکه تمام نمازگزاران از قبل باید وضو گرفته باشند، افزود: 
در شــهر اصفهان نیز نماز جمعه این هفته درمصلی اقامه خواهد شد و نمازگزاران باید 

تمام پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند و با مهر و سجاده شخصی وارد مصلی شوند.

رئیس فدراسیون شمشــیربازی گفت: درصورت کســب مدال المپیک ازفدراسیون 
شمشیربازی خداحافظی می کند. فضل اله باقرزاده اظهارکرد: با تلاش ها و کارگروهی که 
داشتیم خوشبختانه توانستیم به جایگاهی برسیم که مسئولان رده بالا و ارشد ورزش 
کشور از ما انتظارمدال المپیک دارند واین موضوع برای من بسیارارزشمند است، ارزشمند 
ازاین منظر که این توانمندی را در ورزشکاران می بینند. وی افزود: البته در المپیک ریو 
هم به نوعی پای مدال بودیم که حق عابدینی ضایع شــد؛ اما با تلاش سال گذشته در 

قهرمانی جهان که به مراتب سخت تر بود کار بزرگی انجام داد و مدال برنز را کسب کرد.

معاون استاندار و فرماندار اصفهان در جلسه شورای 
اقامه نمــاز و زکات شهرســتان، با تأکیــد بر اینکه 
دستگاه های مختلف باید طرح و برنامه ای مشخص 
پیرامون مقوله نماز داشته باشند، عنوان کرد: اقدامات 
مقتضی پیرامون ترویج فرهنگ نماز و ادا کردن حق 
نماز، ازجمله مواردی است که دستگاه های مختلف 
باید بــا برنامه ریزی صحیح و منســجم، مورد توجه 

قرار دهند. حســین سیستانی با اشــاره به اهمیت، 
نقش و جایــگاه نماز در زندگی فــردی و اجتماعی، 
افزود: فرهنگ سازی صحیح و نهادینه کردن مقوله 
نماز، بستر لازم را برای کاهش بسیاری از آسیب های 
اجتماعی فراهم می سازد. وی تصریح کرد: اقدامات 
محققانه و اساسی پیرامون مقوله نماز صورت پذیرد 
و گام های مؤثری در جهت رفع مشکلات اقامه نماز 

برداشته شود.
سیســتانی بر اهمیت اقدامات محله محور پیرامون 
موضوعات فرهنگی، اجتماعی، اقتصادی و اعتقادی، 
تأکید کــرد و گفت: اقدامات محله محــور با تکیه بر 
ظرفیت های محلی پیرامون ترویــج فرهنگ نماز و 
استفاده از ظرفیت جوانان در هیئت أمنای مساجد، 
بسیار حائز اهمیت است. فرماندار اصفهان افزود: ایجاد 
مشاوران جوان نماز در اصناف، سازمان ها و محلات 
جهت پیشــبرد اهداف مورد نظر، از اهمیت ویژه ای 

برخوردار است.
وی تأکیــد کرد: پیگیــری و ایجاد فرهنگ ســرای 

تخصصی نماز در شــهرداری و ایجــاد رابط نماز در 
اصناف و همچنین اطلاع رســانی مؤثر صدا و سیما 
پیرامون مقوله نماز، باید در اولویت برنامه ها قرار گیرد 

و پیگیری های لازم در این خصوص، صورت پذیرد.
فرماندار اصفهان پیرامون موضــوع زکات نیز اظهار 
داشت: شهرداران، دهیاران و سازمان های ذی مدخل 
باید گزارش ماهیانه ای پیرامون اقدامات انجام شده 
درخصوص مقوله زکات را به شورای زکات شهرستان 
ارائه کنند و از ظرفیت رســانه ها به خصوص صدا و 
ســیما در راســتای ترویج فرهنگ پرداخت زکات، 

استفاده شود.

معاون استاندار و فرماندار اصفهان در جلسه شورای اقامه نماز و زکات شهرستان

فرهنگسازیصحیحونهادینهکردنمقولهنماز
بسترسازکاهشآسیبهایاجتماعی


